
Protokół Nr 9/2025

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w %pólnie Krajeńskim
w dniu 8 stycznia 2025r.

W posiedzeniu udział wzięli człon?kowie Komisji wg za%czonej listy obecności (za%cznik nr 1
do protokołu) oraz zaproszeni goście:

1.
2.
3.

Dyrektor Zakładu Obsługi Oświaty Samorządowej - Zbigniew Tymecki;
Pracownik Zakładu Obsługi (światy Samorządowej - Małgorzata Szczukowska;
Pracownik Zakładu Obsługi Oświaty Samorządowej - Maria Chmielewska.

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Pan Robert Sieg, który po powitaniu
zebranych zaproponował następujący jego porządek:

1.
2.
3.

4.
5.
6.

Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porz4dku;
Zatwierdzenie protokołóvv z dwóch poprzednich posiedzeń Komisji;
Analiza zatmdnienia w placówkach oświatowo - wychowawczych oraz analiza
wynagrodzeń uzyskiwanych przez pedagogów na poszczególnych stopniach awansu
zawodowego;
Opracowanie sprawozdania z prac Komisji za 2024r. ;
Zatwierdzenie protokołów z dwóch poprzednich posiedzeń Komisji;
Wolne wnioski i zakończenie.

W/w porządek posiedzenia przyjęto jednogłośnie.

Ad.2. Komisja zatwierdziła jednogłośnie protokoły ze swoich dwóch poprzednich w miesiącu
grudniu 2024r.

Ad..3. Pani Szczukowska przedstawiła Komisji inforrnację w zakresie zatrudnienia
pracowników niepedagogicznych w placówkach oświatowych (za%cznik nr 2 do protokołu).
Dodała, że jeśli chodzi o wynagrodzenia w/w pracowników to wypłacono 8 nagród
jubileuszowych oraz trzy odprawy emerytalne. Zaznaczyła, że pensje pracowników
niepedagogicznych są ustalane na podstawie rozporządzenia w sprawie zasad wynagradzania
pracowników samorządowych. Pan Sieg porównując zeszłoroczną informację stwierdził, że
zatrudnienie spadło o 2 etaty (2 osoby). Dyrektor ZOOS powiedział, że kwestią dyskusyjna jest
zatrudnianie w ramach budżetu szkół pracowników przeprowadzających dzieci przez jezdnię.,
zwłaszcza tych pracujących w oddaleniu od szkoły. Pan Sieg zapytał, kto zdecydował o
zatrudnieniu takich osób w ramach budżetu oświaty. Dyrektor ZOOS odpowiedział, że jest to
decyzja gminy. Zaznaczył, że przez długi czas tych pracowników zatrudniała właśnie gmina,
potem scedowano to na szkoły.

Pani Chmielewska przedstawiła Komisji informację w zakresie średnich wynagrodzeń
nauczycieli uzyskiwanych na poszczególnych stopniach awansu zawodowego oraz w sprawie
zatrudnienia nauczycieli i wypłaconych im świadczeń (załącznik nr 3 i nr 4 do protokołu).
Poinformowała, ze wszyscy nauczyciele w 2024r. w skali gminy uzyskali średnie
wynagrodzenie wymagane ustawą, a nawet je przekroczyli. Dodała, że gdyby średnie
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wynagrodzenie nie zostało osiągnięte to organ prowadzący byłby zobowiązany wypłacić
nauczycielom do dnia 31 stycznia jednorazowy dodatek uzupełniający w wysokości
brakujących kwot. Zaznaczyła, że średnie wynagrodzenie jest ustalane po zsumowaniu
zarobków wszystkich nauczycieli na pószczególnym stopniu awansu zawodowego i po ich
podziale na poszczególne etaty. Dlatego też nie każdy z nauczycieli w poszczególnej grupie
awansu zawodowego zarobi kwotę średniego wynagrodzenia. Dyrektor ZOOS dodał, że
pojęcie średniego wynagrodzenia zostało wprowadzone w 2008r., od tego czasu na terenie
naszej gminy zawsze zostało ono osiągnięte. Pani Chmielewska poinformowała, że do
średniego wynagrodzenia są wliczane także wszelkiego dodatki, j ak również nagrody i odprawy
emerytalne. Pan Sieg porównując zeszłoroczną inforrnację stwierdził, że zatrudnienie
nauczycieli dyplomowanych spadło o 6 etatów.

Komisja przyjęła przedstawione informacje do wiadomości

Ad.4. Komisja opracowała i zatwierdziła jednogłośnie sprawozdanie ze swoich prac za 2024r.
(załącznik nr 5 do protokołu).

Wobec braku wolnych wniosków, po wyczerpaniu porządku obrad, Przewodniczący
zakończył posiedzenie.

Komisja Rewizyjna w składzie:

1. Robert Sieg -Przewodniczący

2. Ksenia Wirkus - Zas%pca Przewodniczącego

3. Jadwiga Bukolt - Członek

4. Dariusz Pieczywek - Członek

5. PiotrWarmiński -Członek

6. Kajetan Wiese - Członek
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